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                                                                    PROTOKÓŁ NR XXXIX/2022 

z obrad XXXIX sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 23 lutego 2022 roku w godz. od 12.00 do 12.50 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią. 

 

Ad. 1/ Otwarcie sesji. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 12.00 otworzył obrady XXXIX 

sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Przywitał Radnych, Starostę Nakielskiego, zaproszonych gości i wszystkich 

uczestniczących w obradach sesji za pośrednictwem Internetu. Zaznaczył, że sesja odbywa się w trybie zdalnym 

z zachowaniem reżimu sanitarnego. Na sali obrad fizycznie obecni są jedynie Przewodniczący Rady Powiatu, 

Starosta Nakielski, Wicestarosta Nakielski, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu oraz osoby związane z obsługą 

sesji. Radni biorą udział w obradach zdalnie, za pośrednictwem wideokonferencji. Podkreślił, że nad przebiegiem 

obrad sesji pod względem prawnym czuwała będzie pan mecenas Krzysztof Bukowski. 

 

Ad. 2/ Stwierdzenie quorum. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie quorum. 

Poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych, w związku z czym Rada jest władna  

do podejmowania uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad. 3/ Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty projektu 

porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań jednostki. 

7. Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby Rolniczej 

w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-pomorskim.   

8. Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie na temat 

działalności jednostki w roku 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres  

od 1 marca 2022 roku do 28 lutego 2025 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022. 
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12. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne głosy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że do porządku obrad sesji 

chciałby wprowadzić punkt pn. „Stanowisko w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem 

Infrastruktury na temat warunków dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława 

Romanowskiego w Nakle nad Notecią”. Zaproponował, aby był to punkt 12. Stwierdził, że w tej sytuacji  

„Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych” znalazłaby się w punkcie 13. Odpowiednio zmieniłaby się również numeracja kolejnych 

punktów porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) przyjęła porządek obrad z zaproponowanymi przez 

Przewodniczącego Rady zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad XXXIX sesji Rady Powiatu Nakielskiego po zmianach: 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań jednostki. 

7. Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby Rolniczej 

w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-pomorskim.   

8. Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie na temat 

działalności jednostki w roku 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres  

od 1 marca 2022 roku do 28 lutego 2025 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022. 

12. Stanowisko w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury na temat warunków 

dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad 

Notecią. 

13. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 
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14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Wolne głosy. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4/ Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) przyjęła protokół z XXXVIII sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że uchwały Rady Powiatu Nakielskiego  

i Zarządu Powiatu zostały zrealizowane lub są w trakcie realizacji. Powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

odbyło się 5 posiedzeń Zarządu, tj. w dniach: 28 stycznia, 9, 14, 18 i 22 lutego 2022 roku /informacja z wykonania 

uchwał Rady Powiatu, spis uchwał Zarządu Powiatu oraz sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym stanowią załączniki do protokołu sesji/. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do sprawozdania Starosty Nakielskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6/ Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań 

jednostki. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że radni otrzymali  

tę informację w materiałach sesyjnych. Stwierdził, że była ona omawiana na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

Powiatu. Zapytał, czy radni mają pytania lub uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7/ Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby 

Rolniczej w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-

pomorskim. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu,  powiedział, że tę informację radni również 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Stwierdził, że ona także była omawiana na posiedzeniu wspólnym komisji 

Rady Powiatu. Zapytał, czy radni mają pytania lub uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Ad. 8/ Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie  

na temat działalności jednostki w roku 2021. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu,  zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedłożonego materiału.  

 Pan Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, stwierdził, że te informacje są bardziej statystyczne. 

Niemniej jednak w pewnym stopniu są pokazane rozwiązywane problemy, które w rolnictwie z całą pewnością 

są. Oznajmił, że są pokazane dzisiaj rozwiązywane problemy i te które będą rozwiązywane w przyszłości. Pan 

Radny powiedział, że w rolnictwie problemy zawsze były i będą, czego dowodem jest dzisiejsza obecność 

rolników w Warszawie. Stwierdził, że w rolnictwie nie jest zupełnie dobrze. Wskazał tutaj przykład produkcji 

trzody chlewnej. Podkreślił, że przedłożone radnym materiały w zakresie rolnictwa zostały dobrze przygotowane.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

na okres od 1 marca 2022 roku do 28 lutego 2025 roku. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zabranie głosu pana Starostę 

Tadeusza Sobola. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że mija 3-letnia kadencja składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. Stwierdził, że do tej pory Radę Powiatu reprezentowali pani radna Alina Pałubicka-

Grzegorek i pan radny Ryszard Bagnerowski. Podkreślił, że przez ostatnie kilka lat dobrze im się współpracowało.  

Pan Starosta powiedział, że przeprowadził z radnymi rozmowę na ten temat. Poinformował, że zaproponował im, 

aby ponownie weszli w skład Komisji. Zaznaczył, że oboje wyrazili na to zgodę.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu,  zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał treść projektu uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) podjęła uchwałę w sprawie delegowania dwóch 

radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres od 1 marca 2022 roku do 28 lutego 2025 roku, 

która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XXXIX/278/2022. 
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Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że w dniu 22 lutego 2022 roku Zarząd Powiatu 

wniósł autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu nakielskiego oraz autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022 /autopoprawki stanowią załączniki do protokołu sesji/. Zaznaczył,  

że zmiany wprowadzone autopoprawkami zostały omówione przez panią Skarbnik na posiedzeniu wspólnym 

komisji stałych Rady. Pan Starosta krótko przypomniał zmiany wprowadzone autopoprawkami.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr XXXIX/279/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 

2022. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, o autopoprawce do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022 poinformował przy okazji omawiania 

autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 
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Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr XXXIX/280/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12/ Stanowisko w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury na temat 

warunków dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego  

w Nakle nad Notecią. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, iż w związku z inicjatywą  

w zakresie dalszego rozwoju szkoły, jak również przejęcia jej prowadzenia, z którą wystąpiło Ministerstwo, 

proponuje radnym przyjęcie stanowiska w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury 

na temat warunków dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego 

w Nakle nad Notecią. Zaznaczył, że radni otrzymali projekt tego stanowiska w informatorze eSesji. Dodał,  

że projekt w tej sprawie był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady. Zwrócił uwagę,  

że na posiedzeniu komisji ustalili, że do zaproponowanego przez niego tekstu stanowiska radni mogą zgłaszać  

zmiany, uwagi (termin składania wniosków w tym zakresie wyznaczono na dzień sesji). Pan Przewodniczący 

powiedział, że pojawiły się propozycje zmian do ustalonego na komisji tekstu stanowiska dotyczącego Zespołu 

Szkół Żeglugi Śródlądowej (radni otrzymali tekst z naniesionymi poprawkami w informatorze eSesji). Zapytał, 

czy w tej chwili radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu stanowiska. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że pierwsze głosowanie będzie 

dotyczyło wprowadzenia zgłoszonych poprawek do projektu stanowiska, który ustalony został na posiedzeniu 

wspólnym komisji. Zaznaczył, że jeżeli Rada przyjmie te poprawki, to odczyta jednolity tekst stanowiska i pod 

głosowanie poddany zostanie projekt uwzględniający wprowadzone poprawki. Stwierdził, że w przypadku, gdy  

zgłoszone poprawki zostaną odrzucone, odczyta pierwotny projekt stanowiska i zostanie on poddany pod 

głosowanie. Zapytał, czy wszystko jest dla radnych jasne.  

 Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, stwierdził, iż chce zgłosić małą uwagę odnośnie 

zgłoszonych poprawek do pierwotnie zaproponowanego tekstu stanowiska, tj. tekstu o którym była mowa  

na posiedzeniu wspólnym komisji. Powiedział, że te poprawki generalnie całkowicie zmieniają wydźwięk tego 

stanowiska, które na posiedzeniu wspólnym komisji zaakceptowali zdecydowaną większością. Oznajmił,  

iż mówiąc brutalnie te poprawki spowodowały, że to stanowisko zostało całkowicie wykastrowane. Zwrócił 

uwagę, że po zmianach w tekście stanowiska w ogóle nie ma mowy o finalnym efekcie rozmów, czyli o możliwości 

przejęcia Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej. Pan Radny powiedział, że tymi poprawkami zostało to po prostu 

wykreślone, zmienione. Zaapelował do radnych o zastanowienie się czy takie poprawki przyjąć, ponieważ to 

stanowisko Rady zostanie całkowicie pozbawione sensu.  

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zwrócił uwagę, że jest to stanowisko  

w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury, nie jest to porozumienie. Stwierdził,  
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że w dniu dzisiejszym samorząd wyraża taką wolę. Zaznaczył, że organem wykonawczym będzie Zarząd. 

Powiedział, że wszystkie zapisy szczegółowe, wszystkie uzgodnienia będą efektem rozmów wspólnych 

Ministerstwa i samorządu powiatowego. Poprosił, aby dzisiaj ostudzić emocje co do tego, czy ten zapis jest 

bardziej rozszerzony czy nie, ponieważ to wszystko będzie przedmiotem szczegółowego porozumienia. Pan 

Przewodniczący jeszcze raz podkreślił, że dzisiaj wyrażają wolę podjęcia rozmów. Dopiero na podstawie tych 

rozmów będą ustalane szczegóły.  

 Pani Beata Danielewska-Szymczak, Radna Rady Powiatu, stwierdziła, że po tym, co Pan Radny 

powiedział zastanawia się, czy jedynym właściwym finałem tych rozmów ma być przekazanie szkoły pod pieczę 

Ministerstwa. Zapytała, czy tak to ma rozumieć. Oznajmiła, iż wygląda na to, że dla Pana Radnego to będzie 

jedyne satysfakcjonujące rozwiązanie, tzn. inna możliwość, tj. rozwój szkoły w inny sposób nie będzie 

zadawalającym efektem finalnym. Zaznaczyła, że jeżeli Rada przyjmie stanowisko z zaproponowanymi 

poprawkami, to efektem finalnym również może być przekazanie szkoły pod Ministerstwo. Oczywiście, jeżeli 

Rada wyrazi na to zgodę.  Pani radna Beata Danielewska-Szymczak powiedziała, że stanowisko po poprawkach 

pokazuje, że możliwe są też inne scenariusze. Stwierdziła, iż rozumie, że zdaniem pana radnego Mariusza Skoczka 

jedynym właściwym rezultatem powinno być przekazanie szkoły pod Ministerstwo. Zaznaczyła, iż cały czas 

mówią, że to jest tylko pierwotne stanowisko, to niczego nie przesądza, ale gdy tylko próbuje się pokierować 

rozmowy na jakikolwiek inny tor, niż przekazanie szkoły pod Ministerstwo, to pojawia się opór. Pani Radna 

powiedziała, że tam nie ma zapisu, że absolutnie nie można rozmawiać o przekazaniu szkoły pod Ministerstwo. 

W związku z tym, jeżeli Rada przyjmie stanowisko po tych poprawkach, to finalnie szkoła również może znaleźć 

się pod pieczą Ministerstwa.  Oczywiście, jeżeli Rada podejmie taką uchwałę. Stwierdziła, że po prostu w tym 

przypadku możliwe są też inne warianty. 

 Pan Marek Kornalewicz, Radny Rady Powiatu, stwierdził, iż zupełnie nie zgadza się z tym,  

co powiedziała pani radna Beata Danielewska-Szymczak. Oznajmił, że te poprawki całkowicie zmieniają, 

rozmywają obraz. Powiedział, iż oczywiście nie musi to być od razu przejęcie szkoły. Poprosił, aby 

poinformowano ich, jeżeli  są jakieś nowe pomysły w tym zakresie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie tekst stanowiska  

z zaproponowanymi poprawkami.      

 

Rada Powiatu Nakielskiego przy 6 głosach „za”, 12 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

odrzuciła poprawki zgłoszone do projektu stanowiska Rady Powiatu Nakielskiego w sprawie wyrażenia 

woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury na temat warunków dalszego rozwoju Zespołu Szkół 

Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał treść projektu stanowiska Rady 

Powiatu Nakielskiego w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów z Ministrem Infrastruktury na temat warunków 
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dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego przy 17 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła stanowisko Rady Powiatu Nakielskiego w sprawie wyrażenia woli podjęcia rozmów  

z Ministrem Infrastruktury na temat warunków dalszego rozwoju Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej  

im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, podziękował za przyjęcie tego stanowiska. Stwierdził,  

że  było ono bardzo oczekiwane w Zespole Szkół Żeglugi Śródlądowej. Poprosił o niezwłoczne podjęcie rozmów  

z Ministerstwem Infrastruktury.   

Ad. 13/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach radnych. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do niego w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o interpelację dotyczącą naprawy ubytków nawierzchni na moście zlokalizowanym  

na drodze powiatowej w Występie, to miał kolejne zgłoszenie w tej sprawie. Okazało się, że jeden z naprawionych 

ubytków wyleciał i trzeba go ponownie uzupełnić. Zapewnił, iż przekaże tę sprawę do Zarządu Dróg 

Powiatowych.    

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 14/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

 Pani Alina Pałubicka-Grzegorek, Radna Rady Powiatu, zapytała, czy Powiat Nakielski w jakiś sposób 

przygotowuje się do przyjęcia uchodźców z Ukrainy. Zwróciła uwagę, że na ten temat bardzo dużo mówi się  

w telewizji. Stwierdziła, iż chciałaby wiedzieć, czy jeżeli będzie taka potrzeba, to też przystąpią do przyjmowania  

osób z Ukrainy.  

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że to zadanie jest realizowane przez Rząd. 

Poinformował, że jako samorząd otrzymali od Wojewody pismo, zgodnie z którym są zobowiązani wskazać 

obiekty, pomieszczenia nadające się do przyjęcia Uchodźców z terenu Ukrainy. Stwierdził, iż z tego co wie,  

to na trenie województwa kujawsko-pomorskiego wskazano 7 lub 9 takich obiektów. 4 z nich znajdują się  

na terenie powiatu nakielskiego. Oznajmił, że jednym z największych obiektów przeznaczonych na ten cel jest 

ośrodek wypoczynkowy w Wąsoszu. Na terenie gminy Nakło nad Notecią takim obiektem jest zajazd WIK  

w Ślesinie, a na terenie gminy Mrocza ośrodek przygotowań olimpijskich w Mroczy, gdzie zazwyczaj przebywają 

ciężarowcy. Pan Starosta powiedział, że nie pamięta tego czwartego obiektu. Zaznaczył, że takimi informacjami 

od dwóch tygodni dysponuje Wojewoda. Stwierdził, że jeżeli zajdzie taka potrzeba, to w tym zakresie pojawią się 

kolejne wytyczne.  
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 Pani Beata Danielewska-Szymczak, Radna Rady Powiatu, powiedziała, że w ostatnich dniach 

przeszły potężne wichury. Zapytała, czy pan Starosta mógłby powiedzieć kilka zdań na temat sytuacji na terenie 

powiatu nakielskiego. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że po tych wichurach (zwłaszcza tej sobotniej) 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski zwołał wideokonferencję z wszystkimi samorządowcami gmin i powiatów 

(odbyła się ona w sobotę o godz. 17:00). Poinformował, że następnego dnia odbyło się posiedzenie Powiatowego 

Zespołu Zarządzania Kryzysowego z przedstawicielami wszystkich gmin powiatu nakielskiego oraz służbami 

(mowa tutaj o Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Komendzie Powiatowej Policji, Nadzorze 

Budowlanym). Na posiedzeniu obecni byli również przedstawiciele Enei. Stwierdził, że otrzymali pełną 

informację co do zdarzeń, które miały miejsce w wyniku przejścia wichury. Pan Starosta powiedział, że o ile 

dobrze pamięta, to na terenie powiatu nakielskiego odnotowano ponad 140 takich zdarzeń. Prawie 60 z nich 

związane było z uszkodzeniami budynków mieszkalnych jak i gospodarczych. Poinformował, że gminy powołały 

komisje szacujące straty. W ich skład wchodzą przedstawiciele miejsko-gminnych ośrodków pomocy społecznej, 

jak i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Stwierdził, że te komisje w tej chwili szacują straty. 

Zapewnił, że to wszystko zostanie przekazane do Urzędu Wojewódzkiego. Pan Starosta powiedział, że straty  

są dość duże. Oznajmił, że jeżeli chodzi o wyłączenie energii elektrycznej, to na terenie powiatu nakielskiego nie 

było aż tak źle. Stwierdził, że najgorzej ucierpiały powiaty sępoleński i tucholski, gdzie nie było ani energii 

elektrycznej, ani telekomunikacji. Podkreślił, że według zapewnień Enei już w poniedziałek wszyscy odbiorcy  

na terenie powiatu nakielskiego mieli mieć energię elektryczną. Pan Starosta zaznaczył, że był jeden przypadek, 

w którym strażacy musieli dostarczyć agregat prądotwórczy. Chodziło o osobę pod respiratorem. Niestety do tego 

obiektu nie było możliwości podłączenia energii elektrycznej.  

 Pani Rozalia Wencel, Radna Rady Powiatu, poprosiła o przygotowanie informacji na temat sytuacji 

związanej z zachorowaniami na Covid-19 w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nakielski. 

Zapytała, czy ta sytuacja się stabilizuje, czy może jest ona dynamiczna. Stwierdziła, że być może taką informację 

mogliby uzyskać na następną sesję.   

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że młodzież dopiero co wróciła z nauki zdalnej  

do nauki stacjonarnej. Stwierdził, że do dnia dzisiejszego na swoim biurku nie miał żadnego pisma od dyrektora 

szkoły, aby jakiś oddział miał przejść na nauczanie zdalne. Oznajmił, iż nie wyklucza, że jutro lub pojutrze może 

się taka informacja pojawić. Pan Starosta powiedział, że jeżeli chodzi ogólnie o zakażenia koronawirusem  

na terenie powiatu nakielskiego, to sytuacja nie jest „różowa”. Były takie dni, w których odnotowywano ponad 

300 zachorowań. Poinformował, że dzisiaj tj. 23 lutego odnotowano 107 przypadków z dodatnim wynikiem testu. 

Zaznaczył, że jest duża liczba ozdrowieńców (w ostatnich dwóch dniach  było ich ponad 200). Pan Starosta 

powiedział, że w kraju i województwie ilość zakażeń generalnie spada. Stwierdził, że w dniu dzisiejszym  

w województwie kujawsko-pomorskim odnotowano 2161 zakażeń. Oznajmił, że jeżeli chodzi o zgony, to w dniu 

wczorajszym zmarły dwie (osoby te miały choroby współistniejące), a w dniu dzisiejszym jedna osoba. Zaznaczył, 

że były dni, gdzie w rubryce „zmarli na Covid” było 0.   

Więcej wniosków i oświadczeń radni nie zgłosili. 
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Ad. 15/ Wolne głosy. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że wpłynęła do niego 

informacja Prokuratora Rejonowego w Nakle nad Notecią o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na obszarze 

działalności Prokuratury Rejonowej w Nakle nad Notecią w 2021 roku /przedmiotowa informacja stanowi 

załącznik do protokołu sesji/. Zaznaczył, że dokument ten radni otrzymali w Informatorze eSesji. Powiedział,  

że wpłynęło do niego również pismo Kujawsko-Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

informujące o dotacjach udzielanych w 2021 roku na zadania konserwatorskie realizowane przy obiektach 

wpisanych do rejestru zabytków /przedmiotowa informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. Podkreślił,  

że ten dokument również został zamieszczony w Informatorze eSesji. Pan Przewodniczący poinformował,  

że zgodnie z zapowiedzią Premiera Mateusza Morawieckiego z dniem 1 marca 2022 roku urzędy mają wrócić  

do pracy stacjonarnej. Zaznaczył, iż w tej sytuacji rozważa powrót do obrad sesji Rady Powiatu w trybie 

stacjonarnym. Stwierdził, że radni otrzymają stosowną informację w tym zakresie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 16/ Zakończenie obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz gościom  

za udział w sesji i zakończył obrady. 

 

 

 

                                                                                                                      PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                                                                                                                        ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

Na podstawie odsłuchu nagrania 

protokół sporządziły: 

Katarzyna Stałowska 

Magdalena Ślagowska 

 

 

 


